
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. október 31-én 

               17.00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyilvános testületi ülésén. 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:      

Bálint Gézáné 

   Borsos Krisztina 

Erdélyi Attila 

Farkas László 

Gelencsér István 

Horváth Ferencné 

Horváth István 

Kerekes András 

Láng Géza 

   Lujber Tibor  

Mezriczky Beáta 

Németh Viktor 

Szabó János 

Szabó Tünde 

Varga Dóra 

Varga Judit 

   Zéman Györgyi 

(mindnyájan az 1. napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 
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Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai rendkívüli testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 6 képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi 

javaslatot). A napirenddel kapcsolatban tartalmilag van-e valakinek kérdése, észrevétele? Nem 

volt. Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Bizottságok elnökeinek és tagjainak megválasztása (191/2019.) 

2.) Képviselő-testület 2019 évi téli ülésszakaszának munkaterve (189/2019.) 

3.) Adókoncepció (190/2019.) 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Bizottságok elnökeinek és tagjainak megválasztása (száma: 191/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Képviselő-testület az alakuló ülésén úgy döntött, hogy három 

bizottságot állít fel, a Pénzügyi Bizottságot, a Humán Bizottságot és a Településfejlesztési 

Bizottságot.  

Első lépcsőben javaslom az elnökök megválasztását. Javaslatot teszek a három bizottság három 

elnökére. A Pénzügyi Bizottság elnökének javasolom Nagy Zsoltot, a Humán Bizottság 

elnökének Dombi Norbertet és a Településfejlesztési Bizottság elnökének Béni Norbertet.  

Kezdjük a Pénzügyi Bizottság elnökével. Kérdezem Zsoltot, hogy elvállalja-e?  

 

Nagy Zsolt képviselő: Köszönettel, igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Pénzügyi Bizottság elnökére van-e más javaslat? Amennyiben 

nincsen, felteszem szavazásra! 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ügyrendi kérdést nem döntöttünk el, hogy személyi 

kérdésekben nyíltan szavazunk, vagy titkos szavazással. 

 

Horváth Éva polgármester: Személyi kérdésekben nem kell titkos szavazással dönteni, de 

lehet javasolni.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Javaslom, hogy szavazza meg a testület, hogy titkos szavazás 

legyen mindenkiről. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja, hogy minden személyt érintő kérdésben titkos 

szavazás legyen, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal elfogadta, hogy minden személyt érintő 

kérdésben titkos szavazás legyen. 

 

Horváth Éva polgármester: Titkos szavazás következik Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnök 

választásáról. 

Megkérem jegyző asszonyt a titkos szavazás lebonyolítására. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szavazatszámláló Bizottság tagjainak újfent felkérem Béni 

Norbertet és Nagyné Szigeti Máriát. Vállaljátok? 

 

Béni Norbert képviselő: Igen.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző kiosztja a szavazólapokat. 

 

A Képviselő-testület titkos szavazással szavaz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismertetem a titkos szavazás eredményét. 

Jelen lévő képviselő-testületi tagok száma: 7 

Urnában lévő szavazólapok száma: 7 

Érvénytelen szavazólapok száma: 0 

A jelöltre leadott érvényes szavazatok megoszlása: 7 

 

A Pénzügyi Bizottság elnökének választása eredményes volt, a megválasztáshoz szükséges 

minősített többségű szavazatot a jelölt megkapta.  

 

A Pénzügyi Bizottság elnöke: Nagy Zsolt. 

 

Horváth Éva polgármester: Kihirdetem a határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

320/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy a titkos szavazási eljárás eredményeként a Pénzügyi 

Bizottság elnökének  

Nagy Zsolt 

 

képviselőt a Képviselő-testület megválasztotta.  

 

(A titkos szavazásról készült jegyzőkönyv e jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Gratulálok! 

A Humán Bizottság következik. Javasoltam Dombi Norbert képviselő urat. Van más javaslat?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Javaslom Molnár Gyula László képviselő urat.  
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Horváth Éva polgármester: Más javaslat? Nem volt. Norbi elvállalod? 

 

Dombi Norbert képviselő: Természetesen elvállalom, de hogyha ez kialakult, akkor nem 

akarok cirkuszban részt venni. Ha kialakult és el van döntve, hogy a Gyulát fogjátok 

megszavazni, akkor ne játszunk ilyet.  

 

Horváth Éva polgármester: Részemről nem volt semmi. Nyilatkozzál, hogy megválasztásod 

esetén elvállalod-e. 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen.   

  

Horváth Éva polgármester: Gyula elvállalod? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Köszönettel, igen.  

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság elnökére két javaslat hangzott el, Dombi 

Norbert és Molnár Gyula.  

Felkérem jegyző asszonyt, hogy a szavazást bonyolítsa le.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző kiosztja a szavazólapokat. 

 

A Képviselő-testület titkos szavazással szavaz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismertetem a titkos szavazás eredményét. 

Jelen lévő képviselő-testületi tagok száma: 7 

Urnában lévő szavazólapok száma: 7 

Érvénytelen szavazólapok száma: 0 

 

A jelöltekre leadott érvényes szavazatok megoszlása:  

Dombi Norbert jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 4 

Molnár László Gyula jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 3 

 

A Humán Bizottság elnökének választása eredményes volt, a megválasztáshoz szükséges 

minősített többségű szavazatot egy jelölt megkapta.  

 

A Humán Bizottság elnöke: Dombi Norbert. 

 

Horváth Éva polgármester: Kihirdetem a határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

321/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy a titkos szavazási eljárás eredményeként a Humán 

Bizottság elnökének  

Dombi Norbert 

 

képviselőt a Képviselő-testület megválasztotta.  
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(A titkos szavazásról készült jegyzőkönyv e jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

Dombi Norbert képviselő: Köszönöm szépen.  

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság elnökének javasoltam Béni 

Norbert képviselő urat. Van más javaslat? Nincs.  

Norbi elvállalod? 

 

Béni Norbert képviselő: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Felkérem jegyző asszonyt, hogy a szavazást bonyolítsa le.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző kiosztja a szavazólapokat. 

 

A Képviselő-testület titkos szavazással szavaz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismertetem a titkos szavazás eredményét. 

Jelen lévő képviselő-testületi tagok száma: 7 

Urnában lévő szavazólapok száma: 7 

Érvénytelen szavazólapok száma: 2 

 

A jelöltre leadott érvényes szavazatok megoszlása:  

Béni Norbert jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 5 

 

A Településfejlesztési Bizottság elnökének választása eredményes volt, a megválasztáshoz 

szükséges minősített többségű szavazatot a jelölt megkapta.  

 

A Településfejlesztési Bizottság elnöke: Béni Norbert. 

 

Horváth Éva polgármester: Kihirdetem a határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

322/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy a titkos szavazási eljárás eredményeként a 

Településfejlesztési Bizottság elnökének  

 

Béni Norbert 

 

képviselőt a Képviselő-testület megválasztotta.  

 

(A titkos szavazásról készült jegyzőkönyv e jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 
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Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottsággal kezdeném a beltagok megválasztását. 

Nagy Zsoltot kérdezem, hogy a Pénzügyi Bizottság működését hány főben képzeli? 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: 5 főben maradnék. 

 

Horváth Éva polgármester: A Szervezeti és Működési Szabályzatunk 3 főtől 7 főig 

engedélyezési a bizottságok tagságát. Elnök úr 5 főt javasol. A Pénzügyi Bizottság elnökét 

kérem, hogy tegyen javaslatot a Pénzügyi Bizottság tagjaira.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: Béni Norbert és Molnár Gyula László. 

 

Horváth Éva polgármester: Norbi elvállalod? 

 

Béni Norbert képviselő: Igen, elvállalom.  

 

Horváth Éva polgármester: Gyula elvállalod? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen, elvállalom. 

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat. Nincs. Felkérem jegyző asszonyt, hogy a szavazást 

bonyolítsa le.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző kiosztja a szavazólapokat. 

 

A Képviselő-testület titkos szavazással szavaz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismertetem a titkos szavazás eredményét. 

Jelen lévő képviselő-testületi tagok száma: 7 

Urnában lévő szavazólapok száma: 7 

Érvénytelen szavazólapok száma: 0  

 

A jelöltre leadott érvényes szavazatok megoszlása: 

Béni Norbert jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 7 

Molnár Gyula László jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 6 

 

A Pénzügyi Bizottság képviselő tagjainak választása eredményes volt, a megválasztáshoz 

szükséges minősített többségű szavazatot a 2 jelölt megkapta.  

 

A Pénzügyi Bizottság megválasztott képviselő tagjai: Béni Norbert és Molnár Gyula 

László. 

 

Horváth Éva polgármester: Kihirdetem a határozatot:   

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

323/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy a titkos szavazási eljárás eredményeként a Pénzügyi 

Bizottság képviselő tagjának  
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Béni Norbert és 

Molnár Gyula László 

 

képviselőket a Képviselő-testület megválasztotta.  

 

(A titkos szavazásról készült jegyzőkönyv e jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Következő a Humán Bizottság. Elnök úr hány főben gondolod a 

Bizottság működését? 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság két bizottságból alakult 

bizottság. Rengeteg feladata, ülése van. 7 főben gondolom, 4 beltaggal és 3 kültaggal. Ezt 

javaslom a testületnek elfogadásra.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Javaslom átgondolni a határozatképesség miatt. Azt 

gondolom, hogy legyen egy szavazás arról, hogy hány tagú a Humán Bizottság.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Ez egy hátulütője a rendszeres – heti, kétheti – 

üléseknek. Nem egyszer előfordult, hogy nem voltunk annyian, hogy határozatképesek 

legyünk. Ugyanakkor nem azt mondom, hogy fárasztó, de már biztos unják a képemet, hogy 

állandóan én mondok beszédet az ünnepségeken. Nagyon szeretném, ha a Humán Bizottságból 

többen vállalnának beszédmondást. Ezért jobb, ha nagyobb a létszám, jobb a merítési lehetőség. 

Továbbra is ragaszkodom a 7 főhöz és szeretném kérni, hogy maradhassunk 7-en.  

 

Horváth Éva polgármester: Szavazzunk erről. Aki egyetért azzal, hogy a Humán Bizottság 7 

főből álljon, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 1 nem szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

324/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Dombi Norbert képviselő javaslatát, mely szerint a Humán 

Bizottság létszámát 7 főben határozza meg. 

 

  

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 3 + 2 főről nem kell szavazni? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem kell. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A 7 nem ment át.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Automatikusan 3 + 2 fő? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. 
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Nem lehet egyenlő létszámban a beltag és a kültag. 

Csak 3 + 2 tud lenni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Lehet 3 tagú is. 2 + 1.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Ez vicc. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az SZMSZ szerint van rá lehetőség. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Humán Bizottság 5 fő legyen, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

325/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság létszámát 5 főben határozza meg. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslatot kérek.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Béni Norbert és Nagyné Szigeti Mária. 

 

Horváth Éva polgármester: Marcsi elvállalod? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen.  

 

Béni Norbert képviselő: Maradnék a másik kettőnél. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Nagy Zsolt. 

 

Horváth Éva polgármester: Zsolti elvállalod? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Javaslom a Molnár Gyulát. 

 

Horváth Éva polgármester: Gyula elvállalod? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Elvállalom szívesen. 

 

Horváth Éva polgármester: A jelöltek Nagyné Szigeti Mária, Nagy Zsolt és Molnár Gyula 

László. Felkérem jegyző asszonyt a szavazás lebonyolítására. A szavazólapon maximum kettő 

nevet lehet beikszelni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző kiosztja a szavazólapokat. 
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A Képviselő-testület titkos szavazással szavaz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismertetem a titkos szavazás eredményét. 

Jelen lévő képviselő-testületi tagok száma: 7 

Urnában lévő szavazólapok száma: 7 

Érvénytelen szavazólapok száma: 0 

 

A jelöltre leadott érvényes szavazatok megoszlása: 

Molnár Gyula László jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 5 

Nagy Zsolt jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 2 

Nagyné Szigeti Mária jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 7 

 

A Humán Bizottság képviselő tagjainak választása eredményes volt, a megválasztáshoz 

szükséges minősített többségű szavazatot 2 jelölt megkapta.  

 

A Humán Bizottság megválasztott képviselő tagjai: Molnár Gyula László és Nagyné 

Szigeti Mária. 

 

Horváth Éva polgármester: Kihirdetem a határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

326/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy a titkos szavazási eljárás eredményeként a Humán 

Bizottság képviselő tagjának  

 

Molnár Gyula László és 

Nagyné Szigeti Mária 

 

képviselőket a Képviselő-testület megválasztotta.  

 

(A titkos szavazásról készült jegyzőkönyv e jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Jön a Településfejlesztési Bizottság. Elnök úr hány főben 

képzeled el a bizottságot? 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: 4 + 3 főben. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Településfejlesztési Bizottság 7 főből 

álljon, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

327/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Településfejlesztési Bizottság létszámát 7 főben határozza meg. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kivel tudnál együtt dolgozni? 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: Nagy Zsolt, Dombi Norbert és Molnár 

Gyula László. 

 

Horváth Éva polgármester: Zsolti elvállalod? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

 

Horváth Éva polgármester: Norbi elvállalod? 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Gyula elvállalod? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen. 

 

Horváth Éva polgármester: Felkérem jegyző asszonyt a szavazás lebonyolítására. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző kiosztja a szavazólapokat. 

 

A Képviselő-testület titkos szavazással szavaz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismertetem a titkos szavazás eredményét. 

Jelen lévő képviselő-testületi tagok száma: 7 

Urnában lévő szavazólapok száma: 7 

Érvénytelen szavazólapok száma: 0 

 

A jelöltre leadott érvényes szavazatok megoszlása: 

Dombi Norbert jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 4 

Molnár Gyula László jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 4 

Nagy Zsolt jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 6 

 

A Településfejlesztési Bizottság képviselő tagjainak választása eredményes volt, a 

megválasztáshoz szükséges minősített többségű szavazatot a 3 jelölt megkapta.  

 

A Településfejlesztési Bizottság megválasztott képviselő tagjai: Dombi Norbert, Molnár 

Gyula László és Nagy Zsolt. 

 

Horváth Éva polgármester: Kihirdetem a határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

328/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy a titkos szavazási eljárás eredményeként a 

Településfejlesztési Bizottság képviselő tagjának  

 

Dombi Norbert,  

Molnár Gyula László és  

Nagy Zsolt  

 

képviselőket a Képviselő-testület megválasztotta. 

 

(A titkos szavazásról készült jegyzőkönyv e jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Folytatjuk a kültagok, azaz nem képviselő bizottsági tagok 

megválasztásával. Elsőként a Pénzügyi Bizottsággal folytatjuk. 8 fő jelentkezett. Borsos 

Krisztina, Farkas László, Horváth István, Kerekes András, Láng Géza, Szabó Tünde, Varga 

Judit és Zéman Györgyi.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mivel 5 tagú lesz a Pénzügyi Bizottság, a 3 képviselő tagja 

megvan, a jelöltek közül érvényesen szavazni 2 főre lehet.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez nem egyfordulós választás lesz. Az a javaslatom, hogy aki 

megkapja a minősített többséget, az már tagja lesz a bizottságnak. Aki nem kap szavazatot, 

kiesik.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző kiosztja a szavazólapokat. 

 

A Képviselő-testület titkos szavazással szavaz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismertetem a titkos szavazás eredményét. 

Jelen lévő képviselő-testületi tagok száma: 7 

Urnában lévő szavazólapok száma: 7 

Érvénytelen szavazólapok száma: 0 

 

A jelöltre leadott érvényes szavazatok megoszlása: 

Borsos Krisztina jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 0 

Farkas László jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 0 

Horváth István jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 0 

Kerekes András jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 0 

Láng Géza jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 0 

Szabó Tünde jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 6 

Varga Judit jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 3 

Zéman Györgyi jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 5 
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A Pénzügyi Bizottság képviselő tagjainak választása eredményes volt, a megválasztáshoz 

szükséges minősített többségű szavazatot a 2 jelölt megkapta.  

 

A Pénzügyi Bizottság megválasztott képviselő tagjai: Szabó Tünde és Zéman Györgyi. 

 

Horváth Éva polgármester: Gratulálok! 

Kihirdetem a határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

329/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy a titkos szavazási eljárás eredményeként a Pénzügyi 

Bizottság nem képviselő tagjának  

 

Szabó Tünde és  

Zéman Györgyi  

 

pétfürdői lakosokat a Képviselő-testület megválasztotta.  

 

(A titkos szavazásról készült jegyzőkönyv e jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Következik a Humán Bizottság, mely szintén 5 tagú. 9 fő 

jelentkezett, Farkas László, Gelencsér István, Horváth István, Láng Géza, Mezriczky Beáta, 

Németh Viktor, Szabó János és Varga Dóra. Érvényesen két emberre lehet szavazni.  

Felkérem jegyző asszonyt a szavazás lebonyolítására. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző kiosztja a szavazólapokat. 

 

A Képviselő-testület titkos szavazással szavaz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismertetem a titkos szavazás eredményét. 

Jelen lévő képviselő-testületi tagok száma: 7 

Urnában lévő szavazólapok száma: 7 

Érvénytelen szavazólapok száma: 0 

 

A jelöltre leadott érvényes szavazatok megoszlása: 

Farkas László jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 0 

Gelencsér István jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 6 

Horváth István jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 0 

Láng Géza jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 0 

Mezriczky Beáta jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 3 

Németh Viktor jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 2 

Szabó János jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 2 

Varga Dóra jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 0 
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A Humán Bizottság nem képviselő tagjainak választása részben eredményes volt, a 

megválasztáshoz szükséges minősített többségű szavazatot 1 jelölt megkapta.  

 

A Humán Bizottság egyik megválasztott nem képviselő tagja: Gelencsér István. 

 

Horváth Éva polgármester: A következő szavazólapon Mezriczky Beáta, Németh Viktor és 

Szabó János neve szerepel. A szavazásnál egy jelöltet jelölhetnek be a képviselők.   

Felkérem jegyző asszonyt a szavazás lebonyolítására. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző kiosztja a szavazólapokat. 

 

A Képviselő-testület titkos szavazással szavaz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismertetem a titkos szavazás eredményét. 

Jelen lévő képviselő-testületi tagok száma: 7 

Urnában lévő szavazólapok száma: 7 

Érvénytelen szavazólapok száma: 0 

 

A jelöltre leadott érvényes szavazatok megoszlása: 

Mezriczky Beáta jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 4 

Németh Viktor jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 1 

Szabó János jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 2 

 

A Humán Bizottság nem képviselő tagjainak választása eredményes volt, a megválasztáshoz 

szükséges minősített többségű szavazatot 1 jelölt megkapta.  

 

A Humán Bizottság második megválasztott nem képviselő tagja: Mezriczky Beáta. 

 

Horváth Éva polgármester: Gratulálok! 

Kihirdetem a határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

330/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy a két fordulóban lefolytatott titkos szavazási eljárás 

eredményeként a Humán Bizottság nem képviselő tagjának  

 

Gelencsér István és 

Mezriczky Beáta 

 

pétfürdői lakosokat a Képviselő-testület megválasztotta.  

 

(A titkos szavazásról készült jegyzőkönyvek e jegyzőkönyv mellékletét 

képezik.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság következik, mely 7 tagú. 

Kültagságra 8 fő jelentkezett, és maximum 3 főre szavazhatnak érvényesen a képviselők. A 
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jelöltek: Bálint Gézáné, Erdélyi Attila, Farkas László, Horváth Ferencné, Horváth István, 

Lujber Tibor, Márkus Ákos és Németh Viktor. 

Felkérem jegyző asszonyt a szavazás lebonyolítására. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző kiosztja a szavazólapokat. 

 

A Képviselő-testület titkos szavazással szavaz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismertetem a titkos szavazás eredményét. 

Jelen lévő képviselő-testületi tagok száma: 7 

Urnában lévő szavazólapok száma: 7 

Érvénytelen szavazólapok száma: 0 

 

A jelöltre leadott érvényes szavazatok megoszlása: 

Bálint Gézáné jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 3 

Erdélyi Attila jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 1 

Farkas László jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 0 

Horváth Ferencné jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 5 

Horváth István jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 5 

Lujber Tibor jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 2 

Márkus Ákos jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 3 

Németh Viktor jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 2 

 

A Településfejlesztési Bizottság nem képviselő tagjainak választása részben eredményes volt, 

a megválasztáshoz szükséges minősített többségű szavazatot 2 jelölt megkapta.  

 

A Településfejlesztési Bizottság megválasztott nem képviselő tagjai: Horváth Ferencné és 

Horváth István. 

 

Horváth Éva polgármester: Első fordulóban Horváth Ferencné és Horváth István bekerült a 

bizottságba. A második fordulóban az indulók Bálint Gézáné, Erdélyi Attila, Lujber Tibor, 

Márkus Ákos és Németh Viktor. Érvényesen egy főre lehet szavazni. 

Felkérem jegyző asszonyt a szavazás lebonyolítására. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző kiosztja a szavazólapokat. 

 

A Képviselő-testület titkos szavazással szavaz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismertetem a titkos szavazás eredményét. 

Jelen lévő képviselő-testületi tagok száma: 7 

Urnában lévő szavazólapok száma: 7 

Érvénytelen szavazólapok száma: 0 

 

A jelöltre leadott érvényes szavazatok megoszlása: 

Bálint Gézáné jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 2 

Erdélyi Attila jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 0 

Lujber Tibor jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 0 

Márkus Ákos jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 4 

Németh Viktor jelöltre leadott érvényes szavazatok száma: 1 
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A Településfejlesztési Bizottság nem képviselő tagjainak választása eredményes volt, a 

megválasztáshoz szükséges minősített többségű szavazatot egy jelölt megkapta.  

 

A Településfejlesztési Bizottság megválasztott nem képviselő tagja: Márkus Ákos. 

 

Horváth Éva polgármester: Gratulálok! Kihirdetem a határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

331/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy a titkos szavazási eljárás eredményeként a 

Településfejlesztési Bizottság nem képviselő tagjának  

 

Horváth Ferencné, 

Horváth István és 

Márkus Ákos 

 

pétfürdői lakosokat a Képviselő-testület megválasztotta.  

 

(A titkos szavazásról készült jegyzőkönyvek e jegyzőkönyv mellékletét 

képezik.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Felkérem a most megválasztott nem képviselő bizottsági tagokat 

– úgy látom mindenki jelen van – hogy tegyék le az esküt. 

Kérem, mondják utánam az eskü szövegét. 

„Én, ……………… becsületemre és lelkiismeretemre fogadom, hogy Magyarországhoz és 

annak Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait megtartom és másokkal is megtartatom; 

bizottsági tagsági tisztségemből eredő feladataimat Pétfürdő település fejlődésének 

előmozdítása érdekében lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet a magyar nemzet javára 

gyakorlom. 

(Az eskütevő meggyőződése szerint) 

Isten engem úgy segéljen!” 

 

A megválasztott nem képviselő bizottsági tagok letették az esküt. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérem az eskütevőket, hogy nevük elhangzása után jöjjenek az 

asztalhoz és írják alá az esküokmányt. 

 

A megválasztott nem képviselő bizottsági tagok valamennyien aláírták az esküokmányt, 

melynek másolata a jegyzőkönyv melléklete. 

 

Horváth Éva polgármester: El kellene dönteni, hogy a bizottsági ülések mikor legyenek? 

Eddig úgy volt, hogy a Humán Bizottság hétfőn, a Településfejlesztési Bizottság kedden és a 

Pénzügyi Bizottság szerdán tartotta az üléseit. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Javaslom, hogy maradjon ez a rendszer. 
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Horváth Éva polgármester: Rendben, ha nincs ellenvetés. Ellenvetés nem volt, így a testület 

a kérdésben nem szavazott. 

 

 

18.15 órától szünet. 

 

18.30 órától folytatódik a nyilvános testületi ülés.  

Nagy Zsolt képviselő nem érkezett vissza az ülésterembe. A képviselők létszáma 6 fő, a 

Képviselő-testület továbbra is határozatképes.   

 

 

2.) Képviselő-testület 2019 évi téli ülésszakaszának munkaterve (száma: 189/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Az előterjesztéshez van valakinek észrevétele, javaslata? Nincs. 

A határozati javaslat így szól: „Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Képviselő-testület 2019. évi téli ülésszakának munkatervét a melléklet szerint elfogadja. Felkéri 

a tisztségviselőket, hogy a munkatervben foglaltak végrehajtását kísérjek figyelemmel. 

Határidő végrehajtás: folyamatos, Felelős: Horváth Éva polgármester, Szabóné Czifra 

Melinda jegyző” 

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

332/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Képviselő-testület 2019. évi téli ülésszakának munkatervét a melléklet 

szerint elfogadja.  

 

Felkéri a tisztségviselőket, hogy a munkatervben foglaltak végrehajtását 

kísérjek figyelemmel. 

 

Határidő végrehajtás: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

  Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

3.) Adókoncepció (száma: 190/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Módosítást egy adónemnél javasoltam, a kommunális adónál. 

2011 óta 4500,- Ft adótárgyanként. 12,- Ft/nap egy család részére. Megkísérlem, hogy a 4.500,- 
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Ft-os összeget 10.000,- Ft-ra emeljük fel. A maximális érték, ami megengedett, a valorizált 

30.161 Ft/év/adótárgy. Nálunk 4.500,- Ft.  

Egyéb olyan adót nem vet ki az önkormányzat, ami a lakosságot érintené. Ez az egyetlen adó, 

amit a lakosság fizet be. Ennek az éves bevétele 8.770 ezer Ft. Ennek kellene többek között 

fedezni azokat a településüzemeltetési feladatokat, amiket a lakosság érdekében végeztetünk 

el. Közvilágítás, ami 12 millió Ft, temető fenntartás, ami 12.7 millió Ft, a köztisztaság, ami 12.3 

millió Ft. Összesen 8.773 ezer Ft jön be a lakosságtól, az összes többi saját bevételünk a 

vállalkozóktól származik. Az állami finanszírozásunk nagyon kevés. Ezért vagyok bátor 

ismételten javasolni a kommunális adó emelését. Vélemények? 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem tudom, hogy fog alakulni ez a szavazás. Igen, polgármester 

asszony rendszeresen felveted ennek az adónemnek az emelését. Nem gondolom, hogy ördögtől 

való ez a gondolat. Minden évben el szoktam mondani, amit most is, hogy én, mint pétfürdői 

polgár még az adó ennél nagyobb mértékét is kifizetném abban az esetben, ha tudom, hogy az 

mire fordítódik. Indoklás nélkül csak azért emeljünk adót, mert már régen volt emelve, vagy túl 

kevés, amit befizetnek a pétiek, koncepció nélkül, elgondolás nélkül, csereszolgáltatás nélkül 

nem fogom megszavazni. Ha emögé teszünk valamit és a Képviselő-testület azt mondja, hogy 

legyen 10 ezer Ft, de elvisszük mondjuk cserébe a zöldhulladékot, vagy bármi olyan plusz 

szolgáltatást kapnak a pétiek cserébe, akkor meg fogom szavazni. Így biztos, hogy nem.  

 

 

18.33 órakor Nagy Zsolt képviselő visszaérkezett az ülésterembe. 

A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel vitatkoznék. Mi elvisszük a hulladékot 12 millió Ft-ért és 

8.770 ezer Ft jön be összesen. Felhasználjuk ezt a pénzt, mert közvilágítunk 12 millió Ft-ért a 

lakosság érdekében is, a köztisztaságot is fenntartjuk, a parkokat is gondozzuk 33 millió Ft-ért, 

aminek része ez a 8.700 ezer Ft. Ennyinek kellene bejönni, de 7.000 ezer Ft körül szokott 

bejönni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt értem. Eddig is működött. Okkal mondhatják a pétiek, hogy 

miért fizessek többet, amikor eddig is levágták a füvet, elvitték a szemetet, eddig is volt 

közvilágítás. Ha eddig is ki tudta gazdálkodni a Képviselő-testület ezeket a költségeket, akkor 

ezután is ki tudja gazdálkodni. Ha emelünk adót, akkor tegyünk mellé olyan szolgáltatást, 

amiért az ember szívesen fizet akár többet is.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Norbi hozzászólása bizonyára nagyon népszerű a 

lakosság körében, hogy mindig elutasítja az adóemelést. Kicsit populista. A polgármester 

asszony elmondta, hogy mire fordítjuk. Ezek a költségek 2011 óta folyamatosan emelkednek. 

Az adó pedig nem emelkedett. Ugyanakkor állítólag Magyarország jobban teljesít, az emberek 

többet keresnek. Eddig elutasítottam én is, de az idén meg fogom szavazni az emelést. Most 

van itt az ideje, úgy gondolom.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nekem is ugyanazok az észrevételeim voltak, amikor 

megnéztem az anyagot, mint a Norbinak. Az anyagban nincs bent, hogy mire fordítódna ez az 

összeg. Egy elég kicsi tétel és én sem fogom megszavazni.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor emeljünk a vállalkozóknak adót? 
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Molnár Gyula László képviselő: Ha annyira kell 8-9 millió Ft, akkor inkább.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy gondolom, hogy a több száz millió forintos 

adóbevételünknek a 99 %-át a vállalkozók fizetik be és összesen 7 millió Ft-ot fizet be a 

lakosság a közös kasszába a több száz millió forintból. Úgy gondolom, hogy a lakosságnak 

állandó jogos igényei vannak, hogy még ezt csináljuk meg, akkor jobban hozzájárulhatna a 

közös büdzséhez. Más lakossági adót mi nem szedünk be. A gépjárműadó van még, ami 

központi adó és annak a 40 %-a marad nálunk. Más helyi adót nem vetettünk ki a lakosságnak, 

pedig jogunk lenne. Meg kell nézni a környező településeken, hogy milyen adókat vetnek ki és 

mennyit fizet a lakosság.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Olyan jellegű kérdésem lenne, hogy mi van akkor, ha 

lakossági visszajelzések jöttek, hogy nem mindenki kap kommunális adóról csekket, nem 

mindenkitől szedjük be. Ennek kellene utánanézni. Hogyan lehetne átfésülni a rendszert, hogy 

valóban minden család részesüljön abból, hogy neki a közbe be kell fizetni. Létezhet ez? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Létezhet. Nagy számban biztosan nem. Arról az időszakról 

beszélek, mióta jegyző vagyok, 2016. márciusától. Folyamatosan azon dolgoztunk, hogy az 

önkormányzatnak az adócsoportját humán-erőforrás szerint is megerősítsük. Ez sikerült. Három 

fő dolgozik az adócsoporton és a csoportvezető asszony is bedolgozik, hogyha szükséges. Azt 

gondolom, hogy a három év alatt nagyon sok elmaradt adót behajtottunk. Van végrehajtással 

foglalkozó kolléganőnk, így végrehajtjuk az adókat. Lehet, hogy ez még nem látványos a 

lakosság körében, de elindult. Ez a munka elindult. Göngyölítjük fel azokat, akik valamiért 

kimaradtak annak idején a bevallásból. Ez önbevallás alapján indult, mert nem kivetéses adó 

volt. Lehet olyan eset, amiért kimarad valaki, hogy örökölték a lakást. Az sem volt megoldott 

hivatalon belül, hogyha valaki örököl egy lakást, és nem jelenti be, akkor az adóhatóság 

tudomására hogy jut ez a dolog. Ezt is megoldottuk, működik. Dolgozzuk fel a hátralékokat. 

Nem tudom még mennyi hiányozhat. Olyan túl sok ilyen eset nem lehet.  

 

Horváth Éva polgármester: 2100 lakóegység van Pétfürdőn. 2093 adózó után jön be adó. 

Nagyon sok nem lehet, akik nem tudnak róla.  

 

Dombi Norbert képviselő: Közben elhangzott néhány észrevétel, ami csiszolja a 

hozzászólásomat, de alapvetően az igazság itt lesz. A tudomásom szerint 1880 körüli postaláda 

van Péten, nagyjából ennyi lakóingatlan van, ahol laknak Pétiek.   

 

Horváth Éva polgármester: Az előbb mondtam, hogy 2093 adótárgy után vetik ki a 

kommunális adót.  

 

Dombi Norbert képviselő: Azt szerettem volna mondani, hogyha a 4.500,- Ft-ot visszaosztjuk 

a 8.700 ezer Ft-tal, akkor az jön ki, hogy 1940-en fizetik be ezt az adónemet. Az általam 

mondottakhoz képest 80 emberről van szó, a valós számok alapján 150. Fél millió forint, ami 

nem folyik be. 

Annyit elmondanék alpolgármester úrnak, hogy nem populista hozzászólás volt a részemről, 

mert elmondtam, hogy emelhetünk adót, ha van csereszolgáltatás. Nem az adóemelés ellen 

vagyok, hanem nem érzem, hogy van mögötte bármiféle plusz. Ugyanakkor azt is el szeretném 

mondani, hogy azok az adóforintok, amit a cégek fizetnek be, az is a pétfürdőieké. Amióta itt 

vagyok, folyamatosan arról beszélünk, hogy azok a környezeti ártalmak, vagy terhelések, amit 

a pétiek kénytelenek elszenvedni azoktól a cégektől, amelyek itt működnek Pétfürdőn, – 

akiknek egyébként örülünk, hogy itt működnek Pétfürdőn – éppen ezért nem szoktunk ilyen 
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jellegű adónemet emelni. Pontosan tudjuk, hogy a kamionok vannak, ami zajjal jár, a házaink 

repedeznek, a levegőben a fene tudja mi kering. Ezért nem akarunk adónemeket emelni, amit 

mások lehet, hogy emelnek, mert rá vannak szorulva. Nem fogom megszavazni. 

Amikor szavazunk, szeretném kérni, név szerinti szavazás legyen! 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kicsit elbeszélünk egymás mellett. Mindig azt mondod 

Norbi, hogy mondjuk meg, hogy milyen szolgáltatásra. Polgármester asszony felsorolta az 

előbb, hogy villanyra, parkra, köztisztaságra.  

 

Dombi Norbert képviselő: Arra válaszoltam az előbb. Azt mondtam, hogy eddig is így volt.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: De 2011 óta ezeknek a költségei emelkedtek rendesen. Te 

is elmondtad többször, hogy a működési költségünk már több, mint a saját bevételünk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ez így van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A működési költségek emelkedtek és emelkednek 

folyamatosan. Emiatt kell valamilyen módon több bevételhez jutnunk. Ennek egyik módja 

lenne a kommunális adó emelése, ami 2011 óta nem emelkedett. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt a vitát bezárjuk.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Én is azoknak a táborát erősítem, akik szeretnék, hogyha egy kicsit 

magasabb lenne ez az adó. Tavaly is azt javasoltam, ha nem is drasztikusan, egyből sokat, de 

emeljünk mindenképpen. Határozzuk el, hogy minden évben emelünk mondjuk ezer forintot és 

akkor 4-5 év alatt eljutunk polgármester asszony javaslatához. Most is ezt javaslom, hogy 

évente emeljünk ezer forintokat. Most ezer forint emelést javasolok. Sokkal könnyebb így a 

lakosságnak is megszokni, mintha egyszerre odadörgöljük a 5.500,- Ft-os emelést.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Gondolj bele az ezer forintba. Elmész a Szajnára, 3 korsó 

sör. Egész évre vonatkozóan. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Az elvet kell elfogadni a lakosságnak, hogy pontosan azt megerősítve, 

amit ti is mondtatok, hogy a kiadásaink emelkednek, tehát valamilyen szinten kompenzálni kell. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Amikor a magánszemélyek kommunális adóját 

egységesítettük, – mert volt olyan, amikor a lakás méretétől függött az adó – akkor olyan 

dilemma előtt állt a testület, hogy meg akarta szüntetni. Volt olyan vélemény, hogy ez olyan 

kevés, hogy minek. Akkor olyan konszenzusra jutottunk, hogy az ingyennek nincs becsülete, 

valamilyen adónemet vessünk ki és meglátjuk, hogy változik. Azóta nem nyúltunk hozzá.  

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: Polgármester asszony úgy gondolom, 

hogyha nincs támogatás a testület részéről adóemelésre, akkor csökkenteni kell a szolgáltatást. 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm, hogy ezt te mondtad ki. 

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: Elnézést kérek. Hallgatom a rádióban, 

hogy jelenleg Magyarországon 367 ezer Ft a nettó kereset állítólag. A Miskolczi úrnak teljesen 

igaza van abban, hogy az a 4.500,- Ft 2011 óta 4.500,- Ft. Emelkedtek az üzemanyag költségek, 

a dolgozók bérei, rendszeresen problémázik mindenki, hogy nincs letakarítva a hó, nincs 
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lenyírva a fű, nincs elvégezve ez, az. Ha nem vagyunk hajlandók kifizetni, akkor az 

önkormányzat se erőltesse, mert nem tudjuk elvégezni. 

Mindenkinek végignéztük a bemutatkozó beszédét, és mindenkinek elhangzott a szájából, hogy 

gyakorlatilag Pétfürdő lassan tönkre fog menni. Mindenki kimondta, hogy mínuszos 

költségvetésünk van, stb. Én feltettem a szociális hálóra, hogyha ezt látják a képviselőjelöltek, 

akkor Pétfürdőn előbb-utóbb megszorítások lesznek. Mindenkinek az hangzott el a szájából, 

hogy valamit csinálni kell, mert nincs elég pénzünk. Most meg itt ülünk és nézzük azt, hogy 

azon vitatkoznak, hogy 1.000,- Ft, 5.000,- Ft, vagy mennyi legyen. Akkor csökkentsük a 

szolgáltatást, vagy vezessünk be másik adónemet és akkor nem emeltük meg ezt a fajta adót és 

akkor senki nem mondhatja, hogy adót emeltünk. Ha azt akarjuk, hogy legyen valami, akkor 

merjük már felvállalni, hogy bevételt kell kreálni. Egyébként máséval a csalánt könnyű verni, 

elnézést kérek emiatt, de előbb-utóbb valamit csinálni kell. 

 

Dombi Norbert képviselő: Csak nem adót kell emelni. 

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: De Norbi a zöldhulladék elszállítást nem 

az önkormányzat, azt te szeretnéd elérni. Az a Nemzeti Hulladékgazdálkodási Közszolgáltató 

feladata. A másik, hogy gyakorlatilag nem tudnak vele semmit kezdeni, mert nincs rá kialakított 

rendszer. 

 

Horváth Éva polgármester: A hulladékszállításról fogunk még vitatkozni a közeljövőben. 

Norbi, hogy gondoltad, hogy csak a kommunális adóval kapcsolatos döntésnél legyen név 

szerinti szavazás? 

 

Dombi Norbert képviselő: A többi adónem változatlan.  

 

Horváth Éva polgármester: Igazad van.  

 

Dombi Norbert képviselő: A többivel egyetértek, ezzel nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy név szerinti szavazás legyen a határozati 

javaslat 3. pontjával kapcsolatban, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a név szerinti szavazást a 

határozati javaslat 3. pontjával kapcsolatban. 

 

Horváth Éva polgármester: A magánszemélyek kommunális adójára van egy olyan javaslat, 

hogy a 4.500,- Ft-os adómértéket 5.500,- Ft-ra emeljük. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző felolvassa a neveket. 

 

Béni Norbert képviselő: nem 

Dombi Norbert képviselő: nem 

Horváth Éva polgármester: nem 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: nem 

Molnár Gyula László képviselő: nem 

Nagy Zsolt képviselő: igen 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: nem 
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A Képviselő-testület 1 igen és 6 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

333/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Nagy Zsolt képviselő javaslatát, mely szerint 2020. január 1-től 

a magánszemélyek kommunális adóját 4.500,- Ft-ról 5.500,- 

Ft/adótárgy/év összegre a Képviselő-testület emelje meg. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Az eredeti javaslat úgy szól, hogy a kommunális adó mértékét 

10.000,- Ft-ra emeljük fel. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző felolvassa a neveket. 

 

Béni Norbert képviselő: nem 

Dombi Norbert képviselő: nem 

Horváth Éva polgármester: igen 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: igen 

Molnár Gyula László képviselő: nem 

Nagy Zsolt képviselő: igen 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: igen 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 3 nem szavazattal elfogadta a javaslatot, mely szerint a 

magánszemélyek kommunális adó mértéke 2020. január 1-től 10.000,- Ft-ra emelkedik.  

 

Horváth Éva polgármester: A határozati javaslat így szól:  

„Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Polgármester által 

előterjesztett adókoncepció megtárgyalása alapján úgy határozott, hogy 

1./ Építményadó: 2018. január 1-től mentes az építményadó megfizetése alól a településkép 

védelméről szóló törvényben meghatározott reklámhordozó. Az építményadó vonatkozásában 

az adómértéken nem változtat. 

2./ Telekadó: Telekadót továbbra sem vezet be. 

3./ Magánszemélyek kommunális adója: 2020. január 1-től a magánszemélyek kommunális 

adója mértékét 10.000.- Ft/adótárgy/év összegre megemeli. 

4./ Idegenforgalmi adó: Idegenforgalmi adót továbbra sem vezet be. 

5./ Iparűzési adó: Az iparűzési adó vonatkozásában az adómértéken, valamint az 

adómentesség,-kedvezmény szabályozásán nem változtat. 

6./ Települési adó: Települési adót továbbra sem vezet be. 

Felkéri a Polgármestert, hogy a helyi adókról szóló rendelet módosítását terjessze a Képviselő-

testület november havi ülése elé. Határidő: 2019. november havi ülés, Felelős: Horváth Éva 

polgármester” 

Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 3 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

334/2019.(X.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Polgármester által előterjesztett adókoncepció megtárgyalása alapján úgy 

határozott, hogy 

1./ Építményadó 

2018. január 1-től mentes az építményadó megfizetése alól a településkép 

védelméről szóló törvényben meghatározott reklámhordozó.  

Az építményadó vonatkozásában az adómértéken nem változtat. 

 

2./ Telekadó 

Telekadót továbbra sem vezet be. 

 

3./ Magánszemélyek kommunális adója 

2020. január 1-től a magánszemélyek kommunális adója mértékét 10.000.- 

Ft/adótárgy/év összegre megemeli. 

 

4./ Idegenforgalmi adó 

Idegenforgalmi adót továbbra sem vezet be. 

 

5./ Iparűzési adó 

Az iparűzési adó vonatkozásában az adómértéken, valamint az adó-

mentesség, kedvezmény szabályozásán nem változtat. 

 

6./ Települési adó 

Települési adót továbbra sem vezet be. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a helyi adókról szóló rendelet módosítását 

terjessze a Képviselő-testület november havi ülése elé. 

 

Határidő: 2019. november havi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

Horváth Éva polgármester: Az előző napirenddel kapcsolatban elfelejtettem valamire 

felhívni a figyelmet. A decemberi testületi ülésnek napirendje a kultúráért díj. Erről van egy 

helyi rendeletünk, amiben rögzítve van, hogy szeptember 30-áig kellett volna a Humán 

Bizottsághoz beadni a javaslatokat. Szeptember 26-án volt az utolsó testületi ülésünk, utána a 

bizottságok már nem működtek. Azt hiszem, hogy a rendelet e pontjában most kicsit eltérhetünk 

az ott leírtakhoz. Az a tiszteletteljes kérésem, hogy november 20-áig akinek javaslata van, az 

tegye meg javaslatát, adja le a hivatalba a Humán Bizottságnak címezve. A Bizottság nézi át a 

javaslatot, ő véleményezi, juttatja tovább hozzám, én meg a Képviselő-testület felé.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A hulladékszállító szolgáltatónak a mai nap megint nem 

sikerült elvinni a szelektív hulladékot, ugyanúgy, mint egy hónappal ezelőtt. Nem tudom mit 

lehet ez ellen tenni, de legalább egy levél, egy felszólítás menjen és nyilatkozzanak, hogy mikor 

hajlandók elvinni. Az a baj, hogy nem lehet őket leváltani, mert botrányos, amit művelnek.  
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Horváth Éva polgármester: Ma csütörtök van. Szerdán volt eddig, utána írták, hogy szerdáról 

átteszik csütörtökre és ezek szerint ez sem működik.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A csütörtökre szóló felhívás, amit megküldtek, a novemberi szállításra 

vonatkozik. Most szerdán el kellett volna, hogy vigyék. Jelentem tőlünk elvitték. Megint 

megdöbbenve hallom, hogy máshol nem vitték el. Ebben az esetben teljes mértékben egyetértek 

a Ferivel, addig kell bombázni őket, amíg nem rendezik ezt. Jövő hónaptól az utolsó 

csütörtökön lesz a szállítás.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ide kapcsolódik, hogy a hulladékszállító munkatársai nem 

rakják vissza a kukákat a helyükre, sokszor kihúzva marad, a lakosok húzzák vissza az útról, 

ami balesetveszélyes. Tudok küldeni róla fotókat.  

 

Horváth Éva polgármester: Juttasd el hozzánk. 

 

Dombi Norbert képviselő: Szerintem egy félreértés történt most, mert én is félreértettem és 

csütörtökön tettük ki és szerdán elvitték. Aki szerdán kirakta, annak elvitték. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem vitték el.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem tudom milyen rendszer szerint van ez, hogy egyik helyről elviszik, 

a másikról nem. Volt egy olyan időszak, amikor az Akácfától felfelé nem vitték el a szelektívet, 

és akkor vezették be, hogy másnap viszik el. Kettőig van a munkaidejük, addig be kell érniük, 

aztán kész, befejezték.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A novemberi testületi ülésre kérünk valamit, hogy mi 

történik, mit reagálnak erre.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az a válaszuk, hogy közterületen kell, hogy hagyják. A kertes házas 

övezetben a lakosságnak a közterületre kell kitenni a kukát és ő közterületre köteles letenni. 

Amikor bent voltam panaszt tenni pár hónappal ezelőtt, akkor ezt mondták. Mondtam, hogy 

rendben, közterület, de nem azt úttest. Egy, hogy balesetveszélyes, a másik pedig, ha valami 

történik, a kuka eltörik, a lakosságra verik rá, neki kell kifizetni. Aztán egy ideig visszatették, 

de most megint kint hagyják. 

 

Horváth Éva polgármester: Jelezni fogjuk. 

 

 

19.00 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a rendkívüli 

nyilvános testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda   

polgármester                          jegyző 


